
               Protokoll fört vid styrelsemöte för Alhällan SFF 19-05-27 

Närvarande: Jack-Benny Carlsson,Christer Andersson, Finn Svensson ,Eva Rahlsgård, Matilda Malmsjö  
Joakim Margell och Caroline Klang 

Frånvarande: Jonny Andersson 

 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

                                             Matilda Malmsjö blev ersättare för Jonny Andersson. 

                                   Förra protokollet gicks igenom. 

 

                                 Inkomna rapporter och skrivelser. 

                         Information från Helsingborgs stad om bygglov för ny idrottshall i Rydebäck. 

                       Önskemål från medlemmarna om att gör om rabatten till sandlåda utanför 76:an. 

                                Sophantering soprum och container.. 

                                                                 Soprummet fungerar bra.  

                                      Tvätt av återvinningskärlen kommer att ske i början av juni. 

                                        Gemensamma utrymme. 

Med tanke på vad som hände på Vindögatan med brand i garagelängan så är det viktigt att garagen 
används endast till bilar och inte som förråd. 

                                                  Ekonomirapport. 

                                                            Ekonomin följer budgeten i föreningen. 

                                        Beslut om vem som gör vad. 

Förra mötet beslutades att ta tag i saker i underhållsplanen dessa arbeten kommer att utföras av 
Veteranpoolen och Jesjon Handelsbolag. 

                                                   Övriga frågor. 

Styrelsen beslutade att höja vattenavgiften med 8% detta pga NSVA s höjning den 1 april. 

Frågan kom upp om vi får skylta området med privat område. 

Rapport från Christer om workshop för ett bättre Rydebäck. 

                                               

Jack-Benny Carlsson……………………………………………. Finn Svensson………………………………………………. 

 

                                           Nästa möte den 26/7 kl.18.00 plats meddelas senare 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


